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Protokół Nr LXXXVIII/2024 

z LXXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się 

w dniu 27 marca 2024 roku 

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10:44, zakończyła się 15:58. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji               - 21 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LXXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXVII Sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z Rocznego Programu Współpracy Miasta Łowicza z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2023 rok. 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Łowicza za 2023 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 

2023. 

7. Sprawozdanie z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2021– 2025 ” w 2023 roku. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok 

oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań w kolejnych latach. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych 

w mieszkania wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniu wspomaganym. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Miasto Łowicz porozumienia w sprawie kierowania mieszkańców Miasta Łowicza do 

środowiskowego domu samopomocy typu C prowadzonego na zlecenie Miasta Łodzi. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łowicz 

w 2024 roku. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Miasta Łowicza. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łowicz na lata 2024 – 2033. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Łowicza na rok 2024. 

15. Interpelacje i zapytania. 

16. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

17. Sprawy różne. 

18. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 
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19. Zakończenie obrad LXXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad LXXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXVII Sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z Rocznego Programu Współpracy Miasta Łowicza z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2023 rok. 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Łowicza za 2023 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 

2023. 

7. Sprawozdanie z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2021– 2025 ” w 2023 roku. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok 

oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań w kolejnych latach. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych 

w mieszkania wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniu wspomaganym. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Miasto Łowicz porozumienia w sprawie kierowania mieszkańców Miasta Łowicza do 

środowiskowego domu samopomocy typu C prowadzonego na zlecenie Miasta Łodzi. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łowicz 

w 2024 roku. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Miasta Łowicza. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Łowicz na lata 2024 – 2033 wraz z autopoprawką. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Łowicza na rok 2024 

wraz z autopoprawką. 

15. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Łowicza 

dotyczącej między innymi przewlekłości załatwienia sprawy oraz degradacji działki. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców ulicy 

Grabowej na działanie Burmistrza Miasta Łowicza 

17. Interpelacje i zapytania. 

18. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

19. Sprawy różne. 

20. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

21. Zakończenie obrad LXXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
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Ad. 1  

Otwarcia obrad LXXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski.  

 

Powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Pana 

Bogusława Bończaka, Panią Agnieszkę Sznicer Sekretarz Miasta, Pana Arkadiusza Podsędka 

Skarbnika Miasta, Naczelników Wydziałów, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, 

pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń 

i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 21 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poprosił o zabranie głosu Kazimierza 

Grocholewicza prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Łowiczu. 

 

Kazimierz Grocholewicz Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Łowiczu podziękował 

za wsparcie i współpracę w mijającej kadencji Burmistrzowi, Przewodniczącemu Rady oraz 

wszystkim Radnym i przekazał w dowód wdzięczności na ręce Pana Krzysztofa Jana 

Kalińskiego Burmistrza Miasta i Przewodniczącego Rady Jacka Wiśniewskiego hełm 

strażacki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poprosił o zabranie głosu 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Marka Boroskiego.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski zaprosił wszystkich obecnych na sesji 

na Ogólnopolskie Targi Pszczelarskie „Wiosna w Pasiece” w Łowiczu, które odbędą się 

21 kwietnia 2024 roku na muszli koncertowej, ul. Św. Floriana. 

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad LXXXVIII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza Miasta 

Łowicza z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad dwóch autopoprawek: 

− do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łowicza na lata 2024 – 2033; 

− do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza na rok 

2024. 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta, 

Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta, 

Pan Wojciech Rykowski Główny Specjalista w Wydziale Inwestycji i Remontów, Radny 

Michał Zieliński, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicza na lata 

2024 – 2033. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka została wprowadzona 

do porządku obrad jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza na rok 2024. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
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9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka została wprowadzona 

do porządku obrad większością głosów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że jest konieczność wprowadzenia 

do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

− w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Łowicza dotyczącej 

między innymi przewlekłości załatwienia sprawy oraz degradacji działki;  

− w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców ulicy Grabowej na działanie Burmistrza 

Miasta Łowicza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Łowicza dotyczącej 

między innymi przewlekłości załatwienia sprawy oraz degradacji działki. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 
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14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony 

do porządku obrad jednogłośnie w punkcie 15. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców ulicy Grabowej na działanie Burmistrza 

Miasta Łowicza. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony 

do porządku obrad jednogłośnie w punkcie 16. 

 

Ad. 3  

Protokół z LXXXVII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół został 

przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie z Rocznego Programu Współpracy Miasta Łowicza z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2023 rok – 

przedstawił Pan Krystian Cipiński Naczelnik Wydziału Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi, Aktywności Obywatelskiej i Przedsiębiorczości. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik oraz Pan Krystian Cipiński Naczelnik 

Wydziału Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, Aktywności Obywatelskiej 

i Przedsiębiorczości. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Społecznej Paweł Pięta 

(opinia pozytywna).  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła Sprawozdanie 

z Rocznego Programu Współpracy Miasta Łowicza z organizacjami poza-rządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2023 rok 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Łowicza za 2023 rok – 

przedstawiła Pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski, Pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Społecznej Paweł Pięta 

(opinia pozytywna).  

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta (opinia pozytywna). 
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Opinię Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – przedstawiła Pani 

Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej (opinia pozytywna). 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła Sprawozdanie 

z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Łowicza za 2023 rok. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 

2023 – przedstawiła Pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, Radny Robert Wójcik. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła Sprawozdanie 

z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 2023. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2021– 2025 ” w 2023 roku 

– przedstawiła Pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła Sprawozdanie 

z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2021– 2025 ” w 2023 roku. 

 

Ad. 8 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań w kolejnych latach – 

przedstawiła Pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
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(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła Sprawozdanie 

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok oraz przedstawienie potrzeb 

związanych z realizacją tych zadań w kolejnych latach. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych w mieszkania 

wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

wspomaganym – przedstawiła Pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia mieszkań 

chronionych w mieszkania wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniu wspomaganym. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 
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15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXVIII/614/2024 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Łowicz 

porozumienia w sprawie kierowania mieszkańców Miasta Łowicza do środowiskowego 

domu samopomocy typu C prowadzonego na zlecenie Miasta Łodzi – przedstawiła Pani 

Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pani Urszula Markowicz, Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Gminę Miasto Łowicz porozumienia w sprawie kierowania mieszkańców Miasta 

Łowicza do środowiskowego domu samopomocy typu C prowadzonego na zlecenie Miasta 

Łodzi. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 
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11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXVIII/615/2024 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łowicz w 2024 roku – 

przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik,  Pan Paweł Gawroński 

Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Miasto Łowicz w 2024 roku. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
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9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXVIII/616/2024 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miasta 

Łowicza – przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowią załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Miasta Łowicza. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
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8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 18 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXVIII/617/2024 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicz 

na lata 2024 – 2033 wraz z autopoprawką – przestawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik 

Miasta. 

(stanowią załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Łowicz na lata 2024 – 2033 wraz z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
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8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 

  

14 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXVIII/618/2024 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza na rok 2024 

wraz z autopoprawką – przestawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowią załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Pan Arkadiusz 

Podsędek Skarbnik Miasta, Radna Zofia Wielemborek, Radny Robert Wójcik, Radny Michał 

Trzoska. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Łowicza 

na rok 2024 wraz z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
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7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXVIII/619/2024 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski ogłosił przerwę od godziny 12:48 

do godziny 14:00. 

 

Po przerwie. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Łowicza 

dotyczącej między innymi przewlekłości załatwienia sprawy oraz degradacji działki – 

przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

(stanowią załącznik) 

 

W dyskusji wziął udział Radny Robert Wójcik.  

 

Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Józef 

Szczepanik (skarga bezzasadna).  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Burmistrza Miasta Łowicza dotyczącej między innymi przewlekłości załatwienia sprawy 

oraz degradacji działki. 
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radny Marek Boroski „wstrzymał się” od głosu. 

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „przeciw”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

7 „za”, 9 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska nie podjęła 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Łowicza 

dotyczącej między innymi przewlekłości załatwienia sprawy oraz degradacji działki. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców ulicy Grabowej na działanie 

Burmistrza Miasta Łowicza – przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

(stanowią załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski, Radna Zofia 

Kroc. 

 

Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Józef 

Szczepanik (skarga bezzasadna).  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców 

ulicy Grabowej na działanie Burmistrza Miasta Łowicza. 
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1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”. 

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu. 

6. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu. 

8. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu. 

17. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 

 

 7 „za”, 1 „przeciw”, 11 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXVIII/620/2024 

 

Radni rozpoczęli dyskusję co w sytuacji nie przyjęcia przez Radę Miejską uchwały o uznaniu 

skargi za bezzasadną. 

W dyskusji wzięli udział: Pani adwokat Katarzyna Marat, Radny Robert Wójcik, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

 

Po dyskusji podjęta została decyzja o konieczności wydłużenia terminu na rozpatrzenie 

skargi na działanie Burmistrza Miasta Łowicza dotyczącej między innymi przewlekłości 

załatwienia sprawy oraz degradacji działki.  

 

Ad. 17 

Interpelacje i zapytania  

 

Radny Lech Aniszewski w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył interpelację 

w sprawie przekazania fundacji „Prolas” kwoty 10 000 złotych, która została miastu 

przekazana w ramach wygranego konkursu #ekochallenge.  

(stanowi załącznik) 
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Radny Lech Aniszewski w punkcie 19 Sprawy różne dodał, że gdyby był problem formalny 

z finansowym wsparciem fundacji to można zakupić drzewa do posadzenia w wyżej 

wymienionej kwocie.   

 

Ad. 18 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Michał Trzoska, Radny Robert Wójcik, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Tadeusz Żaczek, Radna Zofia Wielemborek, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta, Pan 

Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada przyjęła Informację 

Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 19 

Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− od Rady Rodziców Szkoły Podstawowej im. Janusza Korczaka w Popowie z prośbą 

o zagospodarowanie środków niezbędnych do naprawy lub wymiany nawierzchni 

(droga prowadząca do szkoły od strony firmy Lamela); 

− z Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łowiczu dot. wniosku 

o sfinansowanie zakupu sprzętu/przeszkód na zawody sportowo-pożarnicze dla 

jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu powiatu łowickiego; 

− wniosek Zarządu Osiedla Stare Miasto o nadanie nazwy rondu przy ul. 1 maja im. 

Gen. S. Klickiego. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że do 30 kwietnia 2024 r. 

Radni mają obowiązek złożenia oświadczenia majątkowego za rok 2023. 

 

W sprawach różnych głos zabrali: Radny Robert Wójcik, Pan Krzysztof Jan Kaliński 

Burmistrz Miasta, Radny Paweł Pięta, Radna Zofia Wielemborek, Radna Zofia Kroc, Radny 

Lech Aniszewski, Radny Jakub Wolski, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta, Pan Paweł 

Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych, Pan Krystian Cipiński Naczelnik 

Wydziału Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, Aktywności Obywatelskiej 

i Przedsiębiorczości, Pani Agnieszka Sznicer Sekretarz Miasta, Radny Michał Zieliński, Radny 

Michał Trzoska, Radny Leszek Plichta. 
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Poruszone zostały tematy dotyczące: wydania decyzji administracyjnej dotyczącej zwrotu 

dotacji przez Klub Księżak, stromego zjazdu przy ul. Wyszogrodzkiej na ścieżce rowerowej 

budowanej od ul. Mostowej do ul. Wyzwolenia, przedłużenia projektu Rowerowe Łódzkie, 

podziękowania za pozytywną odpowiedź na interpelację w sprawie wykonania i montażu 

tablicy: „Zasłużony dla Miasta Łowicza” na nagrobku śp. Władysława Wojdy, dwóch 

samochodów opatrzonych kartką „sprzedam” stojących na ul. 11 listopada, konieczności 

przygotowania dokumentu Strategia Rozwoju Miasta Łowicza oraz wskazania pracowników 

odpowiedzialnych za jej przygotowanie i poniesienia odpowiedzialności za jej brak, zakazu 

palenia w Urzędzie Miejskim, podziękowań Radnego Leszka Plichty za współpracę w czasie 

ostatniej kadencji Rady Miejskiej.  

 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że ustali w późniejszym 

terminie datę kolejnej sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski oraz Pan Krzysztof Jan Kaliński 

Burmistrz Miasta złożyli wszystkim obecnym na sesji Rady Miejskiej życzenia Wesołych 

Świąt Wielkanocnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział 

w obradach. 

Na tym zakończono obrady LXXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Łowiczu: 

 

Jacek Wiśniewski 

 


